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PROTOKOL nr 80
z posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej,

ktore odbylo sie w dniu 24 czerwca 2014 roku

o godzinie 1430 posiedzenie Komisji otworzyl Przewodniczacy Dariusz
Pietrucha, przywital wszystkich obecnych i po stwierdzeniu quorum (lista
obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu) przedstawil porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie przystapienia do

sporzadzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta Marki "Pustelnik Wschodni". Druk nr 560 .

5. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr
LVII443/2014 Rady Miasta Marki z dnia 28 maja 2014 roku w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Marki na lata 2014 - 2029.
Druknr 562.

6. Wydanie opinii do projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr
LVII444/2014 Rady Miasta Marki z dnia 28 maja 2014 roku w sprawie
zmiany budzetu Miasta Marki na rok 2014. Druk nr 563.

7. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na
nabycie udzialu w wysokosci 3/4 w prawie wlasnosci nieruchomosci w
zamian za zaleglosci podatkowe w tytulu podatku od spadkow i
darowizn. Druk nr 564 .

8. Sprawy rozne.
9. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3 Przyjs:cie wnioskow w sprawie zmian w porzCldku obrad.

Brak wnioskow,

Pkt. 4. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie przystClpienia do
sporz'ldzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Marki "Pustelnik Wschodni". Druk nr 560.

Projekt uchwaly w sprawie przystapienia do sporzadzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Marki "Pustelnik Wschodni". Druk nr
560 stanowi zalacznik nr 2.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr
560.
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Dyskusji nie podjeto.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opinii do
projektu uchwaly w sprawie przystapienia do sporzadzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Marki "Pustelnik Wschodni". Druk nr
560.

Glosowanie:
za-7
przeciw - 0
wstrzymalo sie - 0
Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie.

Pkt. 5. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr
LVII443/2014 Rady Miasta Marki z dnia 28 maja 2014 roku w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Marki na lata 2014 - 2029. Druk nr
562.

Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr LVII443120 14 Rady Miasta
Marki z dnia 28 maja 2014 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Marki na lata 2014 - 2029. Druk nr 562 stanowi zalacznik nr 3.

Burmistrz Janusz Werczynski i Slawomir Koc Skarbnik Miasta przedstawili i
omowili jednoczesnie projekty uchwal zawarte w drukach 562 i 563.

Projekt uchwaly zmieniajacej uchwale nr LVII444/2014 Rady Miasta Marki z
dnia 28 maja 2014 roku w sprawie zmiany budzetu Miasta Marki na rok 2014.
Druk nr 563 stanowi zalacznik nr 4.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; Przewodniczacy Rady Dariusz Boryczko, radny
Marcin Piotrowski, Skarbnik Slawornir Koc , Burmistrz Janusz Werczynski,
Przewodniczacy Komisji Dariusz Boryczko.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opinii do
projektu uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr LVII443/2014 Rady Miasta
Marki z dnia 28 maja 2014 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Marki na lata 2014 - 2029. Druk nr 562.

Glosowanie:
za- 8
przeciw - 0
wstrzymalo sie - 0
Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie.
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Pkt. 6. Wydanie opinii do projektu uchwaly zmieniajCj.cej uchwale nr
LVII444/2014 Rady Miasta Marki z dnia 28 maja 2014 roku w sprawie zmiany
budzetu Miasta Marki na rok 2014. Druk nr 563.

Projekt uchwaly zawarty w druku nr 563 zostal przedstawiony w poprzednim
punkcie porzadku obrad.

Dyskusji nie podjeto.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opinii do
projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr LVI/444/2014 Rady Miasta Marki z
dnia 28 maja 2014 roku w sprawie zmiany budzetu Miasta Marki na rok 2014.
Druknr 563.

Glosowanie:
za- 8
przeciw - 0
wstrzymalo sie - 0
Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie.

Pkt.7. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na
nabycie udzialu w wysokosci 3/4 w prawie wlasnosci nieruchomosci w zamian
za zaleglosci podatkowe w tytulu podatku od spadk6w i darowizn. Druk nr 564.

Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na nabycie udzialu w wysokosci
3/4 w prawie wlasnosci nieruchomosci w zamian za zaleglosci podatkowe w
tytulu podatku od spadkow i darowizn. Druk nr 564 stanowi zalacznik nr 5.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr
564.

Dyskusji nie podjeto.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opinii do
projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na nabycie udzialu w wysokosci
3/4 w prawie wlasnosci nieruchomosci w zamian za zaleglosci podatkowe w
tytulu podatku od spadk6w i darowizn. Druk nr 564.

Glosowanie:
za- 9
przeciw - 0
wstrzymalo sie - 1
Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie.
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Pkt. 8. Sprawy rozne.

Radny Pawel Adamczyk przypomnial sprawe, ktora wczesniej poruszal dot.
budowy progow zwalniajacych na ul. Srodkowej w Markach.

Burmistrz Janusz Werczynski w swojej wypowiedzi podkreslal, iz brakuje
srodkow finansowych na realizacje tego przedsiewziecia,

Radny Pawel Adamczyk zapytal rowniez 0 przedluzenie ul. Modrzewiowej do
ul. Legionowej, co jego zdaniem znacznie ulatwilo by komunikacje w tym
rejorne.

Radny Arkadiusz Werelich poruszyl kwestie realizacji inwestycji
oswietleniowych w ul. Karlowicza na wysokosci ul. Brzechwy w roku biezacy..

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz zadanie to spadlo w wyniku
decyzji Regionalnej Izby Obrachunkowej z Warszawy , ktora wyciela wszystkie
przedsiewziecia inwestycyjne; jak podkreslal Burmistrz, bedzie dazyl do tego
aby znalazly sie srodki i mozliwosci przywrocenia wszystkich inwestycji
oswietleniowych do budzetu.

Radny Arkadiusz Werelich zwrocil uwage na tzw. "naroznik" ul. Kosciuszki z
ul. Rowna gdzie stoi woda, czy uda sie podjac dzialania aby rozwiazac ten
problem.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, iz jest plan aby wyciac ten
fragment asfaltu i wyprofilowac nawierzchnie w taki sposob aby ta woda tam
nie stala.

Dyskusje zakonczono.

Pkt 9. Zamknittcie posiedzenia.

o godzinie 1530 Przewodniczacy Dariusz Pietrucha zamknal posiedzenie
Komisji Budzetowo - Gospodarczej.

Protokolowala
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